
Protokół nr 5/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

przeprowadzonego  w dniu 29.05.2023 r. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Masłowie 

6. Sprawozdanie ze współpracy gminy Masłów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022r. 

7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Masłowie za rok 2022 

8. Projekt uchwały: 

a. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

b. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

9. Zakończenie obrad 

Ad.1 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku poz. 3838) 

w dniu 29 maja 2023 roku o godzinie 14:30 w trybie hybrydowym (stacjonarno-zdalnym) 

odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury. Pomocy Społecznej i Promocji Gminy. 

Wspólne posiedzenie przewodniczył Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów.  

Posiedzenie Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy – Wojciech 

Haba. 

 

Ad.2 

Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 radnych – z 5 osobowego składu Komisji, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. 



Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. Lista obecności członków komisji 

zostanie wygenerowana z systemu (posiedzenie zdalne). 

 

Ad.3 

Przyjęcie porządku obrad. Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów przyjęła 

porządek obrad w głosowaniu 5„za” 

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści 

zawartych w protokole. 

Komisja w głosowaniu  5 „za”, jednogłośnie przyjęła protokół nr 4/2023 poprzedniej Komisji 

Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów z dnia 24 kwietnia 2023 r. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Masłowie przedstawiła Kierownik 

Gminnej Biblioteki Publicznej Pani Anna Obara. Radni nie wnosili uwag. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów w głosowaniu 5 

„za”, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie. 

Ad. 6 

Sprawozdanie ze współpracy gminy Masłów z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022 r. przedstawiła,  

Pełnomocnik ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych Pani Katarzyna Rachtan. 

Przewodniczący W. Haba podziękował za przedstawione sprawozdanie i zapytał: Czy wszystkie 

środki z przekazanej dotacji na rok 2022 zostały wykorzystane? Pani K. Rachtan odpowiedziała, 

że wszystkie. Przewodniczący W. Haba odniósł się jeszcze do pytania Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej dotyczącego zapotrzebowania na środki. Czy dotacje jakie dostają beneficjenci są 

wystarczające? Na pytanie to wyczerpująco odpowiedział Wójt T. Lato. Radny W. Haba 

dodatkowo wyjaśnił, że on reprezentuje piłkę siatkową i stwierdził, że te kwoty, które mamy nigdy 

nie pokryją całego zapotrzebowania, gdyż zawsze mogłoby być większe. Gdyby piłka siatkowa 

wnioskowała o większą kwotę, zostałoby ona w pełni wykorzystana, jednak bardzo dużym 

odciążeniem stowarzyszeń jest możliwość korzystania z naszych obiektów sportowych. 



Stowarzyszenia mogą korzystać z naszych hal i boisk bez większych opłat lub w ogóle bez opłat. 

Bardzo to zmniejsza koszty utrzymania zespołów na odpowiednim poziomie ligowym. 

Przewodniczący Rady P. Zegadło zapytał jeszcze o pieczątki na szczytach. Wójt odpowiedział, że 

jest to temat aktualnie poruszany z LOT i będzie to realizowane jeszcze w tym roku. Takie 

pieczątki będą nie tylko na szczytach ale również w instytucjach położonych blisko szczytów tj. 

CEiK czy Biblioteka. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów w głosowaniu 5 

„za”, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie. 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Masłowie za rok 2022 przedstawiła, 

Pełnomocnik ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych Pani Katarzyna Rachtan.  

Radny W. Haba dopytał o niebieskie karty, jak długo obowiązują oraz czy przedstawione 

w sprawozdaniu 41 kart, były to karty założone w 2022 r. Pani Katarzyna odpowiedziała, że tak 

w 2022 roku,  wszystko jest zależne od danej sytuacji, na jak długo tak karta jest zakładana, jak 

zostaną wykorzystane wszystkie możliwości, sprawa zostaje przekazywana do prokuratury. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów w głosowaniu 5 

„za”, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie. 

Ad. 8 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Masłów z autopoprawką 

przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki. Radny A. Pedrycz zapytał o wysokość 

dofinansowania do ulicy Sosnowej oraz o modernizację kotłowni w Szkole Podstawowej w Woli 

Kopcowej. Wójt T. Lato odpowiedział na zadane pytania dotyczące konieczności przebudowy 

kotłowni, modernizacja wynika z wniosku dyrektora szkoły w Woli Kopcowej, który został 

przedstawiony przez Wójta. Wysokość dofinansowania do ulicy Sosnowej związana jest z 

przetargiem.  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały z autopoprawką w głosowaniu 3 „za”. 

 



Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2023 – 2029 z autopoprawką, przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, zmiany  wynikają 

ze zmian wprowadzonych do uchwały budżetowej.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały z autopoprawką w głosowaniu 3 „za”. 

 

Ad. 10 

Sprawy inne. 

 

Ad. 11 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 16:20. Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji 

podziękował za udział w komisji i  zakończył obrady Komisji Oświaty. 

Protokolant: Aneta Krawczyk                                            

Przewodniczący Komisji     

Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy                                                            

                                                                                               Wojciech Haba 

 


